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HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 
Zagreb, Pavla Hatza 5/III 

 
 

Z A P I S N I K   
Skupštine Hrvatskog pčelarskog saveza   

 
Mjesto i vrijeme održavanja skupštine:  

Zagrebački Velesajam, Dvorana Brijuni 

Avenija Dubrovnik 15, 10020 Zagreb  

subota, 03.12.2022. godine s početkom u 11:00 sati 

 
 
Prisutni izaslanici udruga članica Hrvatskog pčelarskog saveza temeljem provjerenih 
vjerodajnica, a koju predverifikacijsku provjeru je izvršila Stručna služba Saveza u skladu s 
prijedlogom Poslovnika o radu Skupštine: 

PD Karlovac  

Branko Profozić, Marijo Kuzmak, Ivica Brozović, Jasminka Alinčić, Matija Bakarić 

PD Križevci   

Tomislav Petrus, Marinko Čavlović, Tihomir Tkalčec 

PD Kvirin Broz Klanjec 

Mladen Paučnik 

PD Ludbreg  

Krešo Piljak, Josip Kotiščak 

PD Ogulin  

Vesna Kovačević, Vedran Puškarić 

PD Sisak 

Drago Apalović, Josip Grbavac, Antonijo Vrančić, Nikola Navijalić, Matija Kukurić 

PD Varaždin  

Branko Berić, Barbara Kefelja 

PD Zagreb  

Juro Jelušić, Ante Štavun, Dragutin Vedak, Ana Matin 

PU Bagrem Đurđevac 

Josip Pintar 
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PU Bagrem Daruvar 

Ivan Gelenčir, Vitomir Veltruski, Bogumil Ježabek 

PU Bagrem Pitomača 

Dražen Jakupec 

PU Baranja Beli Manastir 

Stipan Kovačić, Pavao Kraljik, Vlatko Pletikapić, Radomir Radivojević 

PU Bilogora Bjelovar  

Zoran Milovac, Vera Marušić, Davor Taritaš 

PU Cvijet Garešnica 

Leonard Šajatović 

PU Čmalico Bednja 

Danijel Godinić, Mihalj Car 

PU Degenija Zagreb 

Anđelko Pikutić  

PU Glina 

Dario Tomić, Miroslav Šantek 

PU Kostanj Hrvatska Kostajnica 

Milan Bašić, Juraj Špoljarić, Marko Dubravac  

PU Lijeska Kravarsko 

Ivica Kompes 

PU Lipa Koprivnica  

Zdenko Lončarić, Miroslav Vrban 

PU Metvica Novska  

Damir Bukvić, Vlado Radić, Mijo Kos, Draško Vuković, Hrvoje Spahić 

PU Milutin Barač 

Ivica Barak, Milan Štimac, Ivica Fajdetić 

PU Petrinja 

Predrag Đurđević, Marijan Popović, Mijo Kenđel  

PU Propolis Zagreb 

Živko Bljajić, Tihomir Marešić 

PU Samobor i Sv. Nedjelja  
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Željko Širanović, Željko Vukić 

PU Slavonska pčela Požega 

Dragan Stojačić 

PU Turopolje Velika Gorica 

Marijo Zbačnik, Željko Arambašić, Dario Frangen, Saša Rajšić  

PU Učka Opatija 

Nikola Topol, Rešid Selimović 

PU Vrijesak Pelješac  

Vlaho Komparak 

PU Zlatna dolina  

Željko Balen, Krunoslav Balen, Tomislav Balen 

Udruga Biopčela Rijeka 

Branko Vidmar 

UP Čikola Ružić 

Željko Mrđen 

UP Dalmatina Zadar  

Marijan Bušljeta, Jurica Magaš 

UP Drača Senj 

Sanjin Žarković, Ivan Samaržija 

UP Duga Resa 

Branko Miletić, Vlado Vukalović 

UP Đakovština  

Željko Tomić 

UP Gospić 

Alen Zorić, Marijan Bunčić 

UP Hrvatsko Zagorje Zabok  

Dragutin Jureša, Nikola Suhić, Nenad Dominić, Željko Kokić 

UP Kadulja otok Krk  

Nedjeljko Mrakovčić, Mirko Almaši 

UP Lipa Popovača  

Stjepan Vnučec, Stjepan Perko, Adolf Florijan Kostrić  
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UP Maslačak Dugo Selo  

Juraj Kukas, Mile Jergović 

UP Maslačak Otočac  

Zvonimir Tonković 

UP Matica Otok 

Ivan Mravak 

UP Međimurske županije Agacija  

Franjo Trstenjak, Željko Trupković, Zdenko Radiković  

UP Medarica Madžarevo 

Martin Gašparević, Vjekoslav Andrašek 

UP Medun Delnice 

Damir Zanoškar 

UP Metvica Kutina 

Igor Pecko 

UP Nektar Konjščina 

Darko Milinković, Vinko Ferenčić 

UP Nektar Poreč  

Ivan Kovač, Krešimir Bronić 

UP Nektar Vinkovci  

Mladen Rodin, Stanko Čuljak, Danijel Kunodi, Ivica Matijević 

UP Papuk Voćin  

Antun Krupa, Milanko Jeličić 

UP Pula  

Nediljko Landeka 

UP Ruzmarin Split 

Ante Kodžoman 

UP Slunja, Rakovice i Cetingrada 

Darko Kovačević 

UP Smreka Vrbovsko 

Saša Burić 

UP Velebit Zadar 
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Željko Zrilić, Mate Šimičević, Josip Utković, Zdravko Škorput 

UP Virovitica  

Željko Vrbos, Davor Vrbos, Dubravko Balint, Slavko Švraka  

UP Vrijesak Gračac 

Marko Knežević 

UP Vrbovec 

Zoran Čičak, Jasmina Lipić 

UP Zaprešićkog kraja Ban Josip Jelačić  

Dragutin Starjački, Željko Bogdan 

UP Zrinski Slavonski Brod  

Antun Jukić, Zdenko Veber, Damir Šajnović, Ivan Živić 

UP Žalac Topusko 

Mile Vorkapić, Mijo Medved 

UP Medno Knin  

Ivica Batić 

*** 

Nakon izvršene predverifikacije i provjere dostavljenih vjerodajnica na ulazu u dvoranu od 
strane Stručne službe Saveza utvrđeno je da je prisutno sveukupno 139 izaslanika udruga 
članica Saveza. 

*** 

Dražen Kocet, predsjednik Hrvatskog pčelarskog saveza (dalje u tekstu: Predsjednik ili 
Predsjednik Saveza) pozdravlja sve prisutne. 

Do 11:09 sati nije se okupio potreban broj izaslanika prema čl. 29. st. 1. Statuta, odnosno 
ustanovljeno je da Skupštini neće prisustvovati natpolovična većina izaslanika. Zbog toga se 
primjenjuje čl. 29. st. 2. Statuta, prema kojem ako do zakazanog početka rada Skupštine ne 
bude kvoruma početak rada Skupštine odgađa se za 15 minuta nakon čega Skupština 
započinje sa radom ako je nazočna najmanje 1/3 izaslanika. 

U skladu s člankom 25. stavkom 2. Statuta HPS-a, na svakih započetih 30 (trideset) članova 
udruge, a koji su članovi HPS u 2021. godini, bira se po 1 (jedan) predstavnik na Skupštinu. 
Slijedom navedenog, natpolovična većina izaslanika (kvorum) iznosila bi 146. S obzirom da je 
predverifikacijom utvrđeno da je prisutno 139 izaslanika, u skladu s čl. 29. st. 2. Statuta 
predsjednik Saveza određuje da se Skupština odgađa za 15 minuta, a sve kako bi Skupština 
mogla donositi pravovaljane odluke. 

U 11:24 sati Predsjednik otvara izbornu skupštinu Hrvatskog pčelarskog saveza te Skupština 
započinje s radom, intoniranjem himne Republike Hrvatske te odavanjem počasti svim 
preminulim pčelarima minutom šutnje. 

*** 
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AD 2. 

Predsjednik Saveza, predlaže izmjenu predloženog Dnevnog reda Skupštine na način kako 
slijedi: 

• točka 8. postaje točka 5. - Podnošenje izvješća predsjednika o radu i poslovanju HPS-
a u 2022. 

• točka 5. postaje točka 6. – Verifikacija mandata predstavnika na Skupštini 
• iza točke 6. dodaje se nova točka 7. – Likvidacija pčelarske škole Zagreb 
• točka 6. postaje točka 8. - Izbor jednog (1) člana i jednog (1) zamjenika člana Upravnog 

odbora HPS-a iz Primorsko – goranske županije i Ličko-senjske županije te izbor 
zamjenika članova Upravnog odbora iz pet (5) županija kako slijedi: Koprivničko-
križevačke, Međimurske, Osječko-baranjske, Požeško-slavonske i Šibensko-kninske 
županije 

• točka 7. postaje točka 9. iz razloga što nije pristigla niti jedna kandidatura za zamjenike 
članova Suda časti - Izbor dva (2) člana Nadzornog odbora i jednog (1) zamjenika 
članova Nadzornog odbora 

• točka 9. postaje točka 10. - Donošenje Odluke o rebalansu Financijskog plana za 
2022. godinu 

• točka 10. postaje točka 11. - Donošenje Financijskog plana za 2023. godinu i Plana 
rada za 2023. godinu 

• točka 11. postaje točka 12. - Donošenje Odluke o visini članarine za 2023. godinu  
• iza točke 12. dodaje se nova točka 13. - Razno 

Predsjednik Saveza poziva prisutne da daju eventualne prijedloge za izmjene predloženog 
Dnevnog reda Skupštine. 

Gospodin Ivica Brozović, PD Karlovac, predlaže da se zamijeni redoslijed točaka 11. i 12. 
odnosno da se o visini članarine raspravlja i odlučuje nakon donošenja Financijskog plana za 
2023. i Plana rada za 2023. 

Gospodin Željko Vrbos, UP Virovitica, predlaže da se kao zasebna točka stavi rasprava o 
otvorenom pismu koje nanosi veliku štetu HPS-u i svim pčelarima. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, predlaže da se kao zasebna točka stavi stupanje 
Predsjednika Saveza u radni odnos pri HPS-u, jer smatra da je nezakonit i protivan Statutu 
HPS-a. Također, predlaže da se pod točkom „Razno“ raspravi o sektorskim potporama 
Ministarstva poljoprivrede. 

Gospodin Željko Mrđen, UP Čikola Ružić, predlaže da se pod točkom „Razno“ stavi razrješenje 
Podpredsjednika HPS-a, gospodina Vlahe Komparaka, radi loše reprezentacije pčelara iz 
dalmatinske regije. Predlaže da se imenuje gospodin Marko Knežević, UP Vrijesak Gračac, iz 
Zadarske županije. 

Predsjednik Saveza ukratko objašnjava kako članove Predsjedništva HPS-a bira sam 
Predsjednik Saveza, a Skupština taj izbor može i ne mora potvrditi. 

Gospodin Martin Gašparević, UP Medarica Madžarevo, predlaže da se kao zasebna točka 
Dnevnog reda stavi Rasprava o radu dopredsjednika HPS-a, koji prema Statutu za svoj rad 
odgovaraju UO HPS-a, jer nisu do sada dostavili svoja izvješća o radu na zahtjev članova UO 
HPS-a. 

Predsjednik Saveza daje na glasovanje prijedlog gospodina Ivice Brozovića. 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“ Skupština HPS-a jednoglasno je 
usvojila ovaj prijedlog gospodina Ivice Brozovića. 
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Predsjednik Saveza daje na glasovanje prijedlog gospodina Sanjina Žarkovića – stupanje 
Predsjednika Saveza u radni odnos pri HPS-u. 

Sa 34 glasova „ZA“, 2 „SUZDRŽANA“ i 103 “PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova odbila prijedlog gospodina Sanjina Žarkovića. 

Prijedlog gospodina Sanjina Žarkovića u vezi rasprave o sektorskim potporama Ministarstva 
poljoprivrede raspravit će se pod točkom „Razno“. 

Predsjednik Saveza daje na glasovanje prijedlog gospodina Željka Mrđena. 

Sa 21 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 118 “PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova odbila prijedlog gospodina Željka Mrđena. 

Predsjednik Saveza daje na glasovanje prijedlog gospodina Martina Gašparevića. 

Sa 24 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 115 “PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova odbila prijedlog gospodina Martina Gašparevića. 

Predsjednik Saveza daje na glasovanje prijedlog gospodina Željka Vrbosa. 

Sa 136 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 3 “PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova usvojila prijedlog gospodina Željka Vrbosa. 

Nakon provedenog glasovanja o predloženim izmjenama dnevnog reda, Predsjednik saveza 
daje konačan prijedlog dnevnog reda sa unesenim izmjenama Skupštini na glasovanje. 
Konačno, sa 136 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANA“ i 3 “PROTIV“, Skupština HPS-a većinom 
je glasova usvojila sljedeći dnevni red: 

DNEVNI RED 

SKUPŠTINE HRVATSKOG PČELARSKOG SAVEZA 

1. Otvaranje redovne izborne Skupštine Hrvatskog pčelarskog saveza 

2. Utvrđivanje dnevnog reda Skupštine 

3. Potvrđivanje Poslovnika o radu Skupštine 

4. Izbor radnih tijela Skupštine: 

4.1. Radno predsjedništvo koje čine 3 (tri) člana; 

4.2. Zapisničar i 2 (dva) ovjerovitelja zapisnika; 

4.3. Verifikacijsko - izborna komisija, 3 (tri) člana; 

5. Podnošenje Izvješća predsjednika o radu i poslovanju Hrvatskog pčelarskog saveza u 
2022. godini 

6. Verifikacija mandata predstavnika na Skupštini 

7. Likvidacija Pčelarske škole Zagreb 

8. Izbor jednog (1) člana i jednog (1) zamjenika člana Upravnog odbora HPS-a iz Primorsko 
– goranske županije i Ličko-senjske županije te izbor zamjenika članova Upravnog odbora iz 
pet (5) županija kako slijedi: Koprivničko-križevačke, Međimurske, Osječko-baranjske, 
Požeško-slavonske i Šibensko-kninske županije 

9. Izbor dva (2) člana Nadzornog odbora i jednog (1) zamjenika članova Nadzornog odbora  
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10. Donošenje Odluke o rebalansu Financijskog plana za 2022. godinu 

11. Donošenje Odluke o visini članarine za 2023. godinu 

12. Donošenje Financijskog plana za 2023. godinu i Plana rada za 2023. godinu 

13. Rasprava o otvorenom pismu 

14. Razno 

 

AD 3. 

Gospodin Martin Gašparević, UP Medarica Madžarevo, govori kako predsjednici Udruga nisu 
pravovremeno dobili sve potrebne materijale za Skupštinu te moli da svim prisutnim 
izaslanicima u papirnatom obliku podijele svi ti materijali. 

Predsjednik objašnjava prisutnima da je bilo tehničkih problema pri slanju materijala te da su 
nakon više uzastopnih pokušaja slanja istih, članovi UO HPS-a zamoljeni da predsjednici 
županijskih saveza provjere jesu li svi dobili potrebne materijale i ako nisu, da se tima materijali 
pošalju. Nakon izvršene provjere putem članova UO utvrđeno je da su sve udruge članice 
dobile materijale za Skupštinu. Predsjednik Saveza napominje kako će se za iduću skupštinu 
materijali, osim mailom, slati i u papirnatom obliku poštom. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, predlaže da se pri izboru člana Nadzornog odbora 
dopusti sudjelovanje promatrača nad radom Verifikacijsko-izborne komisije. 

Gospodin Danijel Godinić, PU Čmalico Bednja, govori kako je kandidat za člana NO HPS-a na 
prošloj Skupštini održanoj u svibnju 2022. godine, gospodin Mihalj Car trebao dobiti pismeno 
objašnjenje zašto njegov izbor za člana NO HPS-a nije prošao. Tajnik Saveza pojašnjava da 
je sve jasno navedeno u obrazloženju rješenja Gradskog ureda za opću upravu i imovinsko-
pravne poslove, KLASA: UP/I-230-01/2022-004/1184, URBROJ: 251-04-11-22-6 od 26. srpnja 
2022. je konstatirano da na Skupštini Saveza održanoj 14. svibnja 2022. nije valjano proveden 
izbor za člana UO i zamjenika iz Primorske-goranske županije i članove NO. 

Predsjednik Saveza izlaže prisutnima sljedeće prijedloge za promatrače pri izboru za člana 
Nadzornog odbora HPS-a: 

• Martin Gašparević kao promatrač Sanjina Žarkovića, kandidata za člana NO HPS-a  
• Ivica Barak kao promatrač Saše Burića, kandidata za člana NO HPS-a 
• Mijo Medved kao promatrač Drage Apalovića, kandidata za člana NO HPS-a 

Sa 138 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 1 „PROTIV“ Skupština HPS-a većinom je 
glasova usvojila i predložene promatrače i Poslovnik o radu Skupštine. 

 

AD 4. 

Predsjednik Saveza daje sljedeće prijedloge na glasovanje: 

4.1. Prijedlog članova Radnog Predsjedništva: 

1. Dražen Kocet – član 

2. Stanko Čuljak – član 

3. Vlaho Komparak – član 
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4.2. Prijedlog zapisničara i dva ovjerovitelja: 

1. Martina Puž – zapisničar 

2. Ante Štavun – ovjerovitelj  

3. Željko Vukić – ovjerovitelj 

4.3. Prijedlog članova Verifikacijsko-izborne komisije: 

1. Davor Taritaš – član  

2. Damir Bukvić – član 

3. Željko Balen – član 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“ Skupština HPS-a jednoglasno je 
usvojila prijedlog svih radnih tijela Skupštine. 

Nakon što su izabrana radna tijela Skupštine Stručna služba Saveza predaje Verifikacijsko – 
izbornoj komisiji listu izaslanika sa svim vjerodajnicama. 

 
AD 5. 

Izvješće o radu i poslovanju Hrvatskog pčelarskog saveza za 2022. godinu podnio je gospodin 
Dražen Kocet, Predsjednik Saveza, koji je ukratko izložio što se događalo i napravilo od zadnje 
sjednice Skupštine održane ove godine.  

Podneseno izvješće sastavni je dio ovog zapisnika te se ovdje neće posebno navoditi.  

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, se javlja za raspravu, no Predsjednik Saveza govori 
kako je to samo pregled dosadašnjeg rada te da ovo izvješće nije predviđeno za glasanje već 
će se o finalnom izvješću o radu i poslovanju Hrvatskog pčelarskog saveza za 2022. godinu 
glasati tek na izvještajnoj skupštini iduće godine. 

 

AD 6. 

Verifikacijsko-izborna komisija provjerava sve zaprimljene vjerodajnice te ih uspoređuje sa 
dostavljenom listom izaslanika. Gospodin Davor Taritaš, kao predsjednik Verifikacijsko-
izborne komisije u ime Verifikacijsko-izborne komisije, podnio je izvješće u kojem je utvrđeno 
da je na Skupštini HPS-a konačan broj predstavnika koji ostvaruju pravo glasa na ovoj 
Skupštini 139 te s obzirom da je prošao vremenski rok od 15 minuta određen člankom 29. 
stavkom 2. Statuta Skupština može nastaviti s radom, a sve odluke danas donesene bit će 
pravovaljane. 

 

AD 7.  

Gospodin Emil Horvatić, tajnik Saveza (dalje u tekstu: Tajnik ili Tajnik Saveza) je na skupštini 
održanoj u ožujku ove godine imenovan likvidatorom Pčelarske škole Zagreb, škole koju je 
osnovao HPS.  

Na temelju završnog likvidacijskog izvješća, Tajnik Saveza izradio je Izvješće o provedenoj 
likvidaciji. Na zatvorenom računu škole, pronađena je financijska imovina, točnije, iznos od 
4.575,75 kn te se predlaže da se ta sredstva prebace na žiro račun HPS-a. 
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Tajnik Saveza ne potražuje nikakvu naknadu za svoj rad kao likvidator škole.  

Tajnik Saveza predlaže da Skupština usvoji sljedeće odluke: 

• Odluku o usvajanju početnog i završnog financijskog izvješća  
• Odluku o prihvaćanju Izvješća o provedenoj likvidaciji koje je izradio Tajnik Saveza  
• Odluku o podjeli imovine koja uključuje i razrješnicu Tajnika kao likvidatora 

Sva navedena izvješća vezana za likvidaciju Pčelarske škole Zagreb te pripadajuće oduke 
sastavni su dio ovog zapisnika te se ovdje neće posebno navoditi. 

Sa 137 glasova „ZA“, 1 „SUZDRŽANIM“ i 1 „PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova prihvatila predložene Odluke o usvajanju početnog i završnog financijskog 
izvješća; o prihvaćanju Izvješća o provedenoj likvidaciji koje je izradio Tajnik Saveza; o 
podjeli imovine koja uključuje i razrješnicu Tajnika kao likvidatora. 

 

AD 8. 

Tajnik Saveza je ukratko izložio analizu kandidatura za članove i zamjenike UO HPS-a koja je 
sastavni dio ovog zapisnika kao Prilog 1. te se ovdje neće posebno navoditi. 

Predsjednik Saveza daje na glasanje prijedlog Ličko-senjske županije da član UO-a bude 
gospodin Alen Zorić, UP Gospić, a da njegov zamjenik bude gospodin Zvonimir Tonković, UP 
Maslačak Otočac. 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“ Skupština HPS-a jednoglasno je 
potvrdila izbor gospodina Alena Zorića i gospodina Zvonimira Tonkovića kao njegovog 
zamjenika.  

Predsjednik Saveza daje na glasanje sljedeće prijedloge za zamjenika članova UO HPS-a: 

• gospodin Franjo Trstenjak, UP Međimurske županije Agacija, kao zamjenika člana 
UO-a ispred Međimurske županije 

• gospodin Vladimir Šimunic, PU Bagrem Đurđevac, kao zamjenika člana UO-a 
ispred Koprivničko-križevačke županije  

• gospodin Dragan Stojačić, PU Slavonska pčela Požega, kao zamjenika člana UO-
a ispred Požeško-slavonske županije 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“ Skupština HPS-a jednoglasno je 
potvrdila izbor sva tri prethodno navedena zamjenika članova UO HPS-a.  

Predsjednik Saveza želi dodatno razjasniti situaciju u vezi izbora zamjenika člana UO-a ispred 
Šibensko-kninske županije. Naime, ovlaštena osoba ispred PU Pčela Šibenik, zajedno s 
ovlaštenom osobom ispred UP Drača Knin, supotpisala je zajednički prijedlog da gospodin 
Petar Radić, UP Drača Knin, bude zamjenik člana UO-a ispred Šibensko-kninske županije. 

Naknadnom, dodatnom provjerom Tajnika Saveza, utvrđeno je da gospodin Petar Radić uživa 
podršku većeg broja redovnih i redovnih obiteljskih članova nego što ju uživa drugi kandidat 
gospodin Ivica Batić, UP Medno Knin, a sve kako je navedeno u Prilogu 1. 

Sa 136 glasova „ZA“, 2 „SUZDRŽANA“ i 1 „PROTIV“ Skupština HPS-a većinom je 
glasova potvrdila izbor gospodina Petra Radića, UP Drača Knin, kao zamjenika člana 
UO-a ispred Šibensko-kninske županije. 

Slijedi rasprava o prijedlogu za člana UO-a i zamjenika člana UO-a HPS-a ispred Primorsko-
goranske županije. 
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Gospodin Željko Vrbos, UP Virovitica, osjeća se prevarenim jer je na prošloj skupštini glasovao 
za gospodina Ivicu Fajdetića, a naknadno je taj izbor srušen i smatra da procedura nije 
poštovana. Kaže da se g. Fajdetić lažno predstavlja kao član UO HPS-a, misleći pritom na 
otvoreno pismo koje je g. Fajdetić potpisao. Praktično poziva nazočne da glasaju za gospodina 
Nedjeljka Mrakovčića kao člana UO-a i njegovog zamjenika gospodina Mirka Almašija, oboje 
iz UP Kadulja otok Krk. 

Gospodin Ivica Fajdetić, PU Milutin Barač, podsjeća na odredbe Statuta koje jasno kažu da se 
bira onaj kandidat za UO koji uživa veću podršku redovnih i redovnih obiteljskih članova iz te 
županije. Smatra da je jako loše da se pokušava iz drugih županija utjecati na izbor člana UO-
a u pojedinoj županiji. 

Gospodin Damir Zanoškar, UP Medun Delnice, kaže kako se ne može utjecati na rad državne 
uprave. Žao mu je što je izbor g. Fajdetića u ožujku ove godine poništen, a nije morao biti jer 
je državna uprava dala samo napomenu da se izbori ponove, ne i naredbu.  

Gospodin Ivan Kovač, UP Nektar Poreč, kaže kako su na protekloj skupštini iz ožujka izaslanici 
dovedeni u zabludu. Prošlo je 6 mjeseci od zadnje skupštine, dovoljno vremena da udruge 
riješe svu potrebnu papirologiju te se time nagrađuje nastali propust, a netko za to treba 
odgovarati. Naime, da se tada na vrijeme uočilo da dvije udruge iz Primorsko-goranske 
županije nemaju riješene papire, matematički zbroj podrške redovnih i redovnih obiteljskih 
članova Primorsko-goranske županije kandidatu gospodinu Nedjeljku Mrakovčiću bi bio 
drugačiji i sada ne bi bili u ovoj situaciji.  

Gospodin Mirko Almaši, UP Kadulja otok Krk, podsjeća da se podrška pojedinom kandidatu 
UO-a daje potpisom članova HPS-a, dakle udruga članica, a potpisi kojih nisu dostupni 
javnosti. Također, govori kako se na Skupštinu „prošvercao“ gospodin Saša Burić, UP Smreka 
Vrbovsko, koji nije imao mandat, a postoje i fotografije kao dokaz. 

Gospodin Ivan Mravak, UP Matica Otok, podsjeća da se izaslanici na skupštini nemaju što 
miješati u izbore u pojedinoj županiji, već samo potvrditi ili ne prijedloge za člana UO-a. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, kaže da se glasa za onog kandidata koji uživa veću 
podršku redovnih i redovnih obiteljskih članova Primorsko-goranske županije. 

Gospodin Saša Burić, UP Smreka Vrbovsko, podsjeća da je na prošloj sjednici skupštine jasno 
rečeno da se glasovi članova UP Smreka Vrbovsko neće uzeti u obzir.  

Gospodin Branko Vidmar, Udruga Biopčela Rijeka, govori kako će Skupština pasti po treći 
puta zaslugom tajnika te zapisničaru Skupštine, gospođi Martini Puž, daje dva lista papira koji 
čine dio rješenja Gradskog ureda za opću upravu i imovinske-pravne poslove Grada Zagreba 
od 26.07.2022., KLASA: UP/I-230-01/2022-004/1184, URBROJ: 251-04-11-226  

Gospodin Ivica Brozović, PD Karlovac, kaže da su izaslanici na Skupštini taoci internog sukoba 
udruga iz Primorsko-goranske županije, te se udruge između sebe moraju dogovoriti o 
kandidatima, a skupština će njihov izbor potvrditi ili ne.  

*** 

Zahvala Predsjednika Saveza gospodinu Damiru Pavleku, voditelju sajma CroAgro, koji je 
omogućio besplatno korištenje dvorane Brijuni u svrhu održavanja Skupštine HPS-a, 
besplatan štand za HPS i besplatan ulaz na sajam za članove Skupštine, a pčelarima 
izlagačima 15% popusta na najam štanda. 

Uslijedio je kratak govor gospodina Damira Pavleka. 

*** 
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Tajnik Saveza podsjeća na sljedeće: 

• HPS, pa ni Tajnik nisu dužni provoditi nadzor nad radom članica jer to rade neka druga 
tijela. Za skupštinu u ožujku, Tajnik je u registru udruga provjeravao mandate udruga 
te je prema tada javno dostupnim podacima, gospodin Damir Zanoškar kao čelnik UP 
Medun Delnice imao valjani mandat tj. imao je mandat u kontinuitetu, no u registru 
udruga ne piše datum izdavanja rješenja kojim je taj kontinuitet priznat. Opreza radi, 
iako mu to nije dužnost niti zakonska niti statutorna, Tajnik je za ovu Skupštinu provjerio 
i rješenja o kontinuitetu mandata/o promjeni osobe ovlaštene za zastupanje udruga. 

• Sve kandidature sa svim potrebnim potpisima su predane Verifikacijsko-izbornoj 
komisiji te su dostupne svima na uvid. Zato nema mjesta insinuacijama da se nešto 
skriva. 

• Istina je da su gospodin Nedjeljko Mrakovčić i gospodin Mirko Almaši pisali prigovor 
Gradskom uredu Grada Zagreba vezano uz Skupštinu održanu u ožujku, no nije rečeno 
da su isti s prigovorom odbijeni kao nedopušteni. 

Gospodin Rešid Selimović, PU Učka Opatija, u odnosu na iznesenu tezu da bi gospodin 
Nedjeljko Mrakovčić sada bio član UO-a da se je u trenutku glasanja na skupštini u ožujku 
znalo da postoji problem s mandatom pojedinih udruga, kaže da bi onda na sljedećoj sjednici 
Skupštine većina udruga iz Primorsko-goranske županije tražila smjenu g. Mrakovčića te 
predložila svojeg kandidata. 

Sa 117 glasova „ZA“, 18 „SUZDRŽANIH“ i 4 „PROTIV“ Skupština HPS-a je potvrdila 
izbor gospodina Ivice Fajdetića kao člana UO HPS-a i gospodina Lavoslava Kneževića 
kao njegovog zamjenika ispred Primorsko-goranske županije. 

 

AD 9. 

Predsjednik Saveza kaže kako se ponovo nitko nije kandidirao na mjesta zamjenika članova 
Suda časti i taj dio će pripremiti za sljedeću skupštinu. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, obznanjuje kako povlači svoju kandidaturu za člana 
Nadzornog odbora HPS-a. 

Tajnik Saveza je prethodno napravio analizu kandidatura za članove i zamjenike NO HPS-a 
koja je sastavni dio ovog zapisnika kao Prilog 2. te se ovdje neće posebno navoditi. 

*** 

Pošto je za izbor članova i zamjenika članova NO predviđeno tajno glasovanje Verifikacijsko-
izborna komisija zamolila je sve izaslanike da dođu preuzeti glasačke listiće uz predočenje 
osobne iskaznice kako bi se nedvojbeno utvrdio njihov identitete te kako ne bi ista osoba uzela 
više glasačkih listića. Nakon podjele glasačkih listića uslijedilo je tajno glasovanje. Nakon 
završenog glasanja, Skupština nastavlja s radom, dok istovremeno Verifikacijsko-izborna 
komisija kreće s brojanjem glasova. 

*** 

AD 10. 

Na video zidu se svim izaslanicima na Skupštini daje prikaz Rebalansa Financijskog plana za 
2022., a koji je dostavljen u materijalima za Skupštinu svi udrugama članicama. 
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Sa 122 glasova „ZA“, 12 „SUZDRŽANIH“ i 5 „PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova donijela Odluku o rebalansu Financijskog plana za 2022. godinu. 

 

AD 11. 

Predloženo je da članarina za 2023. godinu ostane nepromijenjena te da zbog prelaska na 
valutu euro iznosi 30 eura, a sve kako je navedeno u materijalima za Skupštinu dostavljenim 
svi udrugama članicama. 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“ Skupština HPS-a jednoglasno je 
donijela Odluku o visini članarine za 2023. godinu. 

 

AD 12. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, kaže da trenutno postoji 6300 članova, no da će sa 
stupanjem Predsjednika Saveza u radni odnos pri HPS-u taj broj sigurno opadati. Samo na 
plaće službi HPS-a troši se 75-80% prihoda HPS-a od članarina. Pita hoće li se, uz nesigurnost 
prihoda od Ministarstva poljoprivrede, sve to moći financirati. 

Gospodin Ivan Mravak, UP Matica Otok, kaže da će ovakav financijski plan zasigurno iduće 
godine ići u rebalans te da HPS već 4 godine posluje s minusom. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, ponovo pita hoće li Savez, uz nesigurnost prihoda 
od Ministarstva poljoprivrede, moći funkcionirati temeljem prihoda od članarina. 

Predsjednik Saveza odgovara da članarina nije povećavana s obzirom da su iz prijašnjih 
godina preneseni viškovi. Financijski plan za iduću godinu ovisi i o sektorskim intervencijama. 
Kaže kako se ove godine financijski plan mora donijeti, iako nisu još dogovorene dotacije s 
Ministarstvom poljoprivrede. Napominje kako je Savez financijski stabilan. 

Gospodin Martin Gašparević, UP Medarica Madžarevo, kaže kako ovakav financijski plan nije 
realan te misli kako će se rebalansu takvog plana pristupiti već nakon šest mjeseci. Samo se 
na naknade za zaposlenike Saveza i rad povjerenstava troši oko 1.1 milijun kuna, a svega 
1.45 milijuna se skupi temeljem članarina. Uočava kako ovakvim planom nisu predviđena 
sredstva za marketing, što je u suprotnosti s Predsjednikovim programom izloženim pri izboru 
na funkciju, te predlaže da se na tu stavku stavi 50-100 tisuća kuna. 

Predsjednik Saveza kaže kako i dalje intenzivno treba raditi na povećanju broja članova u 
udrugama. Stavka marketinga u financijskom planu iznosi 0,0 kuna jer se u ovom trenutku ne 
zna s koliko sredstava će Ministarstvo poljoprivrede sudjelovati u promidžbi meda i pčelara. 

Gospodin Zdenko Lončarić, PU Lipa Koprivnica, kaže kako nikako nije dobro imati na stavci 
marketinga 0 kuna jer to pčelarima treba i Savez mora raditi na promidžbi. 

Predsjednik Saveza predlaže da pod stavku marketinga financijskog plana za 2023. godinu 
stavi 100.000,00 kuna. 

Sa 135 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 4 „PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova prihvatila i donijela izmijenjeni Financijski plan za 2023. godinu. 

Sa 139 glasova „ZA“, 0 „SUZDRŽANIH“ i 0 „PROTIV“, Skupština HPS-a jednoglasno je 
prihvatila i donijela Plan rada za 2023. godinu. 
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AD 13. 

Predsjednik Saveza kaže kako je otvoreno pismo sramotno te je u svom priopćenju jasno 
naveo kako u trenutku potpisivanja otvorenog pisma, gospodin Ivica Fajdetić nije bio član UO 
HPS-a, a gospodin Sanjin Žarković nije imao potrebnu podršku članova iz svoje županije. 
Otvoreno pismo ne ide u prilog pčelarima te danas Skupština jasno treba dati do znanja kako 
ovo nije mišljenje većine pčelara. 

Gospodin Željko Vrbos, UP Virovitica, kaže kako nije moguće da su u otvorenom pismu navodi 
o nelegalnostima u vođenju Saveza istiniti jer je HPS u više navrata prolazio kroz razne 
financijske i opće kontrole od raznih državnih tijela i svaki puta Savez je iste prošao bez većih 
problema te potvrdio zakonitost svog poslovanja. Ovim pismom narušen je odnos s 
Ministarstvom poljoprivrede. 

Gospodin Ivan Mravak, UP Matica Otok, kaže kako je u vrijeme dok je obnašao funkciju v.d. 
Predsjednika Saveza, Savez praktički bio pred stečajem. Stoji iza svake riječi napisane u 
otvorenom pismu. Želi transparentan rad Saveza. 

Gospodin Sanjin Žarković, UP Drača Senj, moli bivšeg i sadašnjeg Predsjednika Saveza da 
kažu što je to točno neistina i koje su laži navedene u otvorenom pismu. 

Gospodin Željko Vrbos, UP Virovitica, kaže kako je neistina da je protupravno otkazana 
najavljena izborna sjednica u Gudovcu. Naime, g. Mravak je podnio prigovor uredu državne 
uprave koji je odbio Mravakov prigovor, ali je naložio da se izbori ne mogu održati po starom 
već isključivo po novom Statutu.  

Gospodin Ivan Mravak, UP Matica Otok, kaže kako je tražio da mu se dostavi prijedlog Statuta 
koji je otišao na odobrenje prema uredu državne uprave, na što mu je odgovoreno da ima 
radnu verziju. Kakva je radna verzija i kakva je verzija koja je predana uredu državne uprave, 
pita se Mravak. S obzirom da nije dobio verziju Statuta koju je tražio, pisao je prigovor.  

Gospodin Branko Vidmar, Udruga Biopčela Rijeka, kaže kako je jedan od „jačih“ kritičara 
Saveza. Moli kolege da se služe govornicom jer ista tome i služi. Moli da mu se kaže gdje su 
zapisnici sastanaka UO HPS-a. 

Predsjednik Saveza kaže kako su zapisnici na svim onim mjestima na kojima trebaju biti te da 
će nastojati da se još više poštuju rokovi objave zapisnika.  

Gospodin Martin Gašparević, UP Medarica Madžarevo, smatra da je Statut manjkav jer nigdje 
ne spominje da je Predsjednik Saveza profesionalac pa bi ga shodno tome možda trebalo 
dopuniti. Zbog tzv. dviju struja, teško se može predložiti i neki EU projekt. 

Predsjednik Saveza kaže kako će pri Sudu časti HPS-a izložiti sve netočne, neistinite i 
netransparentne navode u otvorenom pismu. 

Gospodin Željko Vukić, PU Samobor i Sv. Nedjelja, dodatno objašnjava kako su članovi UO-a 
bili za to da se u Statut unese odredba o predsjedniku profesionalcu, no ukoliko to 
Predsjedniku ne odgovara, ostavljena je mogućnost da i dalje nastupa kao predsjednik amater, 
a UO bi imao mogućnost da Predsjedniku dodijeli naknadu za njegov rad. 

Gospodin Dario Frangen, PU Turopolje Velika Gorica, poziva sve aktere sukoba da se 
članovima vrati njihovo dostojanstvo. Savez ide kontinuirano unazad. Skupština je svečan čin, 
a ne pozornica za privatiziranje iste od strane članova UO-a. Glave skupa, Savez naprijed. 

Predsjednik Saveza daje na glasanje prijedlog da se Skupština očituje o odbacivanju svih 
navoda iz tog otvorenog pisma. 
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Sa 119 glasova „ZA“, 1 „SUZDRŽANIH“ i 19 „PROTIV“, Skupština HPS-a većinom je 
glasova prihvatila prijedlog odbacivanja navoda iz otvorenog pisma. 

*** 

Gospodin Davor Taritaš, predsjednik Verifikacijsko-izborne komisije, u ime Verifikacijsko-
izborne komisije, izvijestio je nazočne izaslanike na Skupštini o rezultatima glasanja o dva 
člana NO-a i jednog zamjenika člana NO-a. 

Od 139 prisutnih izaslanika, glasovalo je njih 133. Sva 4 kandidata dobila su preko 50% 
glasova nazočnih delegata. 

• Gospodin Kovačić Stipan,  PU Baranja Beli Manastir – 100 glasova 
• Gospodin Apalović Drago, PD Sisak – 93 glasova  
• Gospodin Živić Ivan, UP Zrinski Slavonski Brod – 84 glasova 
• Gospodin Burić Saša, PU Smreka Vrbovsko – 71 glas 

Slijedom navedenog, s obzirom da su se birala 2 člana NO i 1 zamjenika, za 2 člana NO-
a izabrani su g. Kovačić sa 100 glasova i g. Apalović sa 93 glasova, a kao zamjenik člana 
NO-a izabran je g. Živić sa 84 glasova. 

*** 

AD 14. 

Gospodin Danijel Kunodi, UP Nektar Vinkovci, želi znati što se trenutno događa s procesom i 
aktivnostima zaštite meda iz Slavonije pod europskom oznakom izvornosti „Slavonski med“. 

Gospodin Željko Vrbos, UP Virovitica, kaže da su do 2018. godine aktivnosti u nastojanjima 
da se zaštiti slavonski med pod europskom oznakom izvornosti „Slavonski med“ bile 
intenzivne, no stupivši na funkciju Predsjednika HPS-a, vodstvo projekta preuzimaju g. 
Stojanović i g. Tomić iz Slavonsko-baranjske županije nakon čega je sve stalo. 

Gospodin Dario Frangen, PU Turopolje Velika Gorica, izražava nezadovoljstvo tajnim izborima 
jer se izgubilo puno vremena.  

Tajnika Saveza odgovara kako je tajnost izbora propisana Poslovnikom jer su za prijašnje 
skupštine članovi UO-a na tome inzistirali. 

Gospodin Zdenko Lončarić, PU Lipa Koprivnica, poziva sve pčelare u Hlebine povodom 
obilježavanja dana Sv. Ambrozija. 

*** 

Predsjednik Saveza zaključuje sjednicu Skupštine te zahvaljuje svima na sudjelovanju. 

Skupština je završena u 15:23 sati. 

 
Zapisničar:  Ovjerovitelji: 

   

   

Martina Puž  Ante Štavun 
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  Željko Vukić 
   

   

   

  Predsjednik Saveza  

   

   

  Dražen Kocet 
 

Sastavni dio zapisnika: 

PRILOG 1. - Analiza kandidatura za članove i zamjenike Upravnog odbora HPS-a (Izborna 
Skupština 3. prosinca 2022.) 

PRILOG 2. - Analiza kandidatura za članove Nadzornog odbora HPS-a (Izborna Skupština 3. 
prosinca 2022.) 


